
Protokół 

z posiedzenia komisji połączonych Rady Miasta Wisła w dniu 31 maja 2022 roku 

 

Posiedzenie odbyło się na sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wiśle. Obecni Radni Rady 

Miasta Wisła, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, 

zaproszeni goście  i poszczególni kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych. 

 

1. Przewodniczący Rady Janusz Podżorski powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, 

Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok 

 

 

2. Wystąpienie zaproszonych gości. 

 

Burmistrz Tomasz Bujok zabrał głos i powiedział, że pozwolił sobie  zaprosić Prezesa Spółki 

Baseny Wisła Pana Michała Dąbrowskiego, którego poprosił o przedstawienie sytuacji na 

basenach. Prezes opowiedział o przygotowaniach basenów do nowego sezonu letniego,  o 

wykonanych pracach, poczynionych inwestycjach na obiekcie oraz o nowych atrakcjach.  

Przedstawił nowy cennik. Powiedział, że największym problemem jest skompletowanie 

załogi na basen, gdyż jest niedobór ratowników. Opowiedział o kosztach funkcjonowania 

basenów, wysokości czynszów za najem pomieszczeń pod gastronomie oraz  w celu 

zdementowania plotek, powiedział o wysokości swojego wynagrodzenia. 

Następnie radni zadawali pytania a prezes odpowiadał.  Poproszono Prezesa, żeby  przemyślał 

możliwość organizowania nauki pływania dla wiślańskich dzieci. Prezes powiedział, że jest to 

bardzo dobry i możliwy do realizacji pomysł.  

Na koniec głos zabrał Skarbnik Damian Cieślar, który potwierdził wszystko to o czym mówił 

Prezes Dąbrowski. 

 

 

3. Nagroda Miasta Wisła w dziedzinie kultury i sztuki 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz.  

 



Głosowano w sprawie: 
Nagroda Miasta Wisła w dziedzinie kultury i sztuki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, 

Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wisła za 2021 rok 

 

Ocenę zasobów omówiła Kierownik MOPS Magdalena Bosowska. Dodatkowo 

poinformowała, że w ramach przeprowadzanego projektu, seniorzy będą mogli skorzystać z 

opasek ratujących życie, i poprosiła, żeby przekazać taką informację mieszkańcom.  

 

Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wisła za 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, 

Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

5. Podjęcie następujących uchwał: 

 

A)  Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik. 

Głosowano w sprawie: 
10A Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 



Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

B)  Zmieniająca budżet Miasta Wisła na 2022 rok 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Damian Cieślar. 

 

Głosowano w sprawie: 
10B Zmieniająca budżet Miasta Wisła na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

C)  zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik. 

 

Głosowano w sprawie: 
10C zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w opłacie miejscowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 



D). w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych w wyniku 

inwestycji prowadzonych przez Gminę Wisła w ramach projektu: „Rozbudowa sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Wisła- etap IV” 

 

Projekt uchwały omówiła kierownik RGŚ Ewa Ples. 

 

Głosowano w sprawie: 
10D w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych w wyniku 

inwestycji prowadzonych przez Gminę Wisła w ramach projektu: „Rozbudowa sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Wisła- etap IV”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Szalbót 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

E). ogłaszająca jednolity tekst uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego 

 

Projekt uchwały omówiła kierownik RGŚ Ewa Ples. 

 

Głosowano w sprawie: 
10E ogłaszająca jednolity tekst uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

F) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części działki 

nieruchomości budynkowej położonej przy ul. Dziechcinka 4 w Wiśle, stanowiącej własność 

Gminy Wisła na czas oznaczony do 10 lat 

 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Tomasz Bujok. Powiedział, że chodzi o wynajęcie 



pomieszczeń pod żłobek. 

 

Głosowano w sprawie: 
10F w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym części 

działki nieruchomości budynkowej położonej przy ul. Dziechcinka 4 w Wiśle, stanowiącej 

własność Gminy Wisła na czas oznaczony do 10 lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, 

Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

G). w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Wisła w 2022 roku 

 

Projekt uchwały omówiła kierownik GPN Agata Szarzec. 

Głosowano w sprawie: 
10G w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Wisła w 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, 

Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Pilch, Sławomir Wantulok 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

H). w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego (aportu) do spółki SIM Śląsk Południe Spółka 

z o.o. 

 

Projekt uchwały omówiła kierownik GPN Agata Szarzec. 

 

Głosowano w sprawie: 
10H w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego (aportu) do spółki SIM Śląsk Południe Spółka 

z o.o..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, 

Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

I). w sprawie odpowiedzi na wniosek z dnia 23 marca 2022 r. (data wpływu: 31 marca 2022 

r.) w sprawie nadania imienia Mikołaja Bańczyka kompleksowi skoczni w Wiśle Centrum 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny 

Mirosław Wójcik. Powiedział, że komisja jest za nadaniem imienia skoczni. Do tego odniósł 

się Burmistrz, który powiedział, że jego zdaniem należy docenić pracę Zespołu Redakcyjnego 

Monografii Wisły i nadać skoczni imię dr Mikołaja Bańczyka.  

 

Głosowano w sprawie: 
10I w sprawie odpowiedzi na wniosek z dnia 23 marca 2022 r. (data wpływu: 31 marca 2022 

r.) w sprawie nadania imienia Mikołaja Bańczyka kompleksowi skoczni w Wiśle Centrum.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Mirosław Wójcik 

PRZECIW (7) 

Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław 

Szalbót, Sławomir Wantulok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Cieślar, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

J). zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2022 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik.  

 

Głosowano w sprawie: 
10J zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 



Wójcik 

BRAK GŁOSU (4) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

K). uchylająca Uchwałę Nr XLI/602/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie emisji obligacji 

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 

Głosowano w sprawie: 
10K uchylająca Uchwałę Nr XLI/602/2022 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr 

Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

BRAK GŁOSU (5) 

Roman Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Rafał Skurzok 

 

 

6. Sprawy bieżące 

W sprawach bieżących poruszano następujące tematy: 

1. Radna Barbara Kędzior zapytała o regulację potoku Kopydło. Burmistrz powiedział, 

że ze względów proceduralnych niczego nie udało się załatwić w tej sprawie. 

Następnie radna zwróciła uwagę na kontenery z odzieżą używaną na parkingu na 

Kopydle, które szpecą teren. Burmistrz odpowiedział, że jest to tern Wód Polskich. 

2. Radny Piotr Pinkas powiedział, że mieszkańcy ulicy Dębowej skarżą się na błoto 

zalegające na ulicy poinformował, że nie chcą ścieżki rowerowej na swojej ulicy. 

Burmistrz odpowiedział, że ścieżka tam będzie  

3. Radny Andrzej Szalbot zapytał, czy na Małym Stożku został wysypany kliniec. 

Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie.  

4. Radna Alicja Pilch poprosiła o naprawienie balustrad na mostku na osiedle Bobrów. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie to zrobione. 

 

 

Protokołowała: 

Inspektor Justyna Pilch 

  

  



 

 

 


